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Ärende Notering Ansvar 
Föregående protokoll 
 

Vi gick igenom det och godkände det.   
 
 

Ny sektionsmedlem Vi hälsar Peter Albinsson välkommen som ny 
sektionsmedlem och diskuterar vad det är vi känner 
att vi behöver hjälp med. Peter accepterar att bli ny 
medlem 
 
 
 
 

 
 
 

Tränare till seniorlagen Vi diskuterar vart vi är just nu och vilka steg vi 
behöver ta härnäst. Vi ska ringa flera under veckan 
och höras igen på onsdag. 
 

 

Skogsnolia 16/6 Alla som jobbar måste vara 16 år eller äldre. Det lag 
som tar detta får i samma mängd färre pass på stora 
Nolia. Man behöver inte jobba på båda. 
Det behövs 15-20 pers och en bil med släp 

 

Storbingo Herrarna i slutet av maj och damerna i slutet av aug  
Återkoppling från bingon Allt har fungerat bra, alla på bingon har varit nöjda 

med våran arbetsinsats 
 

 
 

Några av 
arbetsuppgifterna  i 
sektionen 

Hallarna - Christer och Peter 
Material - nu är det Stina, men kan vi vara 2 st, för att 
underlätta Stinas arbetsbörda? 
Uppstartslagen- Katarina E och Christer 
Mixcup - alla i sektionen 
Bingo, Nolia etc - Catarina H 
Press - Catarina H 
Sponsorer - Jesper 
Ledarvård - alla i sektionen 
Utbildning - Katarina E och Stina 

 



Matchtröjor 
 

Vi funderar på om vi skulle kunna få tag i en person 
som ansvarar för matchtröjorna året runt, både för 
innebandyn och fotbollen. Då behöver det inte vara 
någon som sitter i sektionen eller styrelsen. 

 

Utdrag ur 
belastningsregistret 

Vi kommer att ha en policy, att alla ledare och 
styrelsemedlemmar lämnar in ett utdrag ur 
belastningsregistret - en ny policy. Det är blanketten 
som heter begäran om utdrag från belastningsregistret 
för föreningar. All information om detta kommer att 
finnas på hemsidan inom snar framtid och där 
kommer det att finnas en länk till utdraget. 
 
 

 

Budget Budgeten är i balans. 
Men de största utgifterna har ju vi på hösten 
 

 

Städning av förråden Hammarhallen - Christer 
Seniorförrådet - Stina 
Liljahallen - Katarina E och Jesper 
Vännäsby - Catarina H och Peter 
Innebandyförrådet - Stina och Katarina E 

 

High five Ett sätt att minska kränkningar. På ledarträffen tog vi 
tempen hos ledarna om vad de tyckte om det 
påbörjade arbetet och det blev positivt.  
Locker Room Talk som vi hade bett att få denna 
säsong, behövde utbilda fler eftersom det blev så 
populärt. Vi kollar med dem igen inför nästa säsong. 

 
 
 
 
 
Stina 

Vännäsdagarna Vi kommer att ha ett föreningstält under lördagen och 
då behöver alla i sektionen jobba just när innebandyn 
ska visas upp. 

 

Årsmöte Västerbottens 
Innebandyförbund 

17/6 kl 19.00 på Scandic syd. Vi kommer att fara på 
det. 

 

Övriga frågor Alla lag är anmälda, även de som inte behöver 
anmälas förrän till hösten. 

 

Nästa möte 18/6 kl 19 på Hammar  
   
   
Noterats av: Katarina Eriksson 


